



澳門科技大學
MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

合辦機構：



持續教育學院

School of Continuing Studies

Professional Training on Information Security Officer

本課程已納入
教育局
持續進修發展計劃

Course Introduction 課程簡介

Information Systems Security Management is undoubtedly a focus in today business operation. How could an organization protect its company assets? They can either trust themselves or ask for assurance from independent third party. Equip their staff with the knowledge of IS security management is the only solution to the above question.

Course Outline 課程大綱

- Enterprise Information Security Policy
- TCP/IP Security
- Understanding Hacking Activities
- Cryptographic Techniques
- Components of Defense
- Defense in Depth
- Detection and Monitoring Process
- Application & System Development Controls
- Security Management Practice
- Security Vendor Management
- User Security Awareness

Target Audience 對象

IT operation related personnel who not only needs to know what to care about in information security but also how and why it is important in information security practices in corporate environment. Non-IT related management but with close ties with IT operation is also target audience. They would have exposure to various aspects of information assurance and the steps to lead to a quality information policy set-up.

不僅需要認識用什麼來確保信息安全的 IT 操作有關人員，而且還要知道怎樣及為什麼信息安全實際在公作環境中的重要性。非 IT 有關的管理但與 IT 操作有密切關係的人士也是本課程的主要對象。他們將有機會接觸到各方面的信息保障和步驟，導致質量信息的政策設置。

Instructor 導師簡介 from PEAK/VTC

來自職業訓練局高峰進修學院的導師

Medium of Instruction 授課語言 Chinese with supplementary English terminology
中文為主，英文為輔

Venue 上課地點 Alameda Dr. Carlos D' Assumpção 335-341, Hotline Centre, 10/F, Macau
澳門新口岸宋玉生廣場 335-341 號獲多利中心 10 樓

Course date & time 上課日期

2 Nov, 2013 ~ 16 Nov, 2013	Sat 10:00 – 17:00	Course code: 1304260110	(Total hrs:18)
----------------------------	-------------------	-------------------------	----------------

Tuition Fee 課程費用 MOP 2,700

Class Size 收生名額 12 people

All fees are non-refundable and non-transferable. (The school has full right to withdraw any course anytime).

Therefore, student is advised to consider carefully about the course time and personal situations before application.

所有費用一經繳交，恕不退還或轉讓（本院取消開辦該課程除外）。因此，報讀者於報名前，請考慮清楚上課時間及視乎個人具體情況而決定報讀與否。

Enquiries 查詢 Tel: 8796 1999 / 8796 1998 Email: scs@must.edu.mo

Website: <http://www.must.edu.mo/scs-tw/admission/diploma-certificate-programs/news>

The School of Continuing Studies develops life-long learning opportunities. Should you wish to receive information on our programs / courses, please send us an email (to scs@must.edu.mo) stating your email address in your email and “Join the mailing list” in the Subject line.

持續教育學院致力開拓終身學習機會，如欲收到本學院之課程資料，可發電郵至 scs@must.edu.mo，並提供閣下之電郵地址，標題主旨為“加入通知群組”。

We also offer in-house training for corporations/Government Departments/schools, tailor-made with respect to your choices of topics, time, place, and group of attendees. Please contact us for more information.

我們亦為機構/政府部門/學校等提供內部培訓，按各機構不同之要求(主題/時間/地點/對象)而訂定培訓內容。請與我們聯絡。

